
Zápis z jednání Komise pro rozvoj obce Strašice 
 

Datum konání: 19. 4. 2016 
Přítomni: Ing. arch. Eva Sovadinová, Mgr. Tomáš Svoboda, Mgr. Jan Sovadina, Šárka Krátká, 
Tomáš Kunc, Ing. Karel Šnaiberk 
Omluveni: Bc. Michal Bagar  
 
 Program: 
 1. Úvod 
 2. Témata k řešení 
  a) Dukla, prohlídka místa 
  b) Chodník podél hlavní silnice vedoucí od křižovatky u Libuše do části obce 
  Dvůr 
  c) Koupaliště 
  d) Záměr o vybudování optické metropolitní sítě 
  e) Probíhající výzvy na dotační tituly týkající se zlepšení stavu přírody a krajiny 
  f) 0statní 
 3. Závěr 
 
1) Úvod 
Zahájení komise. 
 
2. Témata k řešení 
2a) Dukla – prohlídka místa 
Komise provedla prohlídku areálu Dukly a doporučuje po skončení demoličních prací zahájit 
zatravňování plochy a připravit podmínky pro vybudování in-line dráhy. 
Pro bližší návrh je nutné udělat průzkum složení podloží na jednotlivých místech (např. valy, 
škvárové hřiště). 
 

2b) Chodník podél hlavní silnice vedoucí od křižovatky u Libuše do části obce Dvůr 
Komise doporučuje nerealizovat chodník. 
Komise doporučuje uvažovat o realizaci chodníku v případě rozšíření a realizace obytné zóny 
mezi částí Kout a Dvůr. 
Komise přednostně doporučuje řešit přechod na křižovatce U Libuše. 
 

2c) Koupaliště 
Komise souhlasí se záměrem vybudovat na přítoku vody do koupaliště nové stavidlo a čistící 
síto. 
Komise doporučuje řešit otázku čištění vody. 
Komise doporučuje provést úpravu zeleně v areálu koupaliště. 
Dále komise doporučuje vyhloubení příkopu pro zachycení a odvod přívalové vody. 
 

2d) Záměr o vybudování optické metropolitní sítě 
Společnost Arenis s.r.o. oslovila obec Strašice se záměrem vybudovat vysokorychlostní 
kabelové internetové připojení v Sídlišti u hřiště. Propojení jednotlivých bytovek by bylo 
provedeno pomocí optického převisu mezi střechami. 
Komise nedoporučuje schválit vedení pomocí optického převisu. 



Komise doporučuje využívat stávající možnosti připojení, nepodporuje rozvod kabelů do 
jednotlivých bytovek. 
Společnost PilsFree oslovila obec Strašice se záměrem vybudovat vysokorychlostní kabelové 
internetové připojení v Sídlišti u pošty, jmenovitě na bytových domech č. 558 a 559. 
Připojení by bylo vybudováno obdobně jako v Sídlišti u hřiště. 
Komise nedoporučuje schválit vedení pomocí optického převisu. 
Komise doporučuje využívat stávající možnosti připojení, nepodporuje rozvod kabelů do 
jednotlivých bytovek. 
 
2e) Probíhající výzvy na dotační tituly týkající se zlepšení stavu přírody a krajiny 
Komise doporučuje zabývat se možností využití nových dotačních titulů pro úpravu sídelní 
zeleně a výsadbu stromořadí. 
Komise již v minulosti doporučila úpravu zeleně v Sídlišti za radnicí ("Staré bytovky"). 
Pro tento záměr je vhodné využít program Revitalizace funkčních ploch a prvků sídelní 
zeleně. 
Dále komise doporučuje využít program Krajinné prvky a struktury pro realizaci stromořadí 
vedoucího od Obecního úřadu podél hlavní silnice směrem na Huť. 
 

2f) Ostatní 
Nebylo diskutováno jiné téma. 
 
3. Závěr 

Jednání skončeno ve 20:00. 
Příští jednání komise bylo dohodnuto na 14.6. v 18:00h. 

 
 
Zapsala: Ing. arch. Eva Sovadinová                                                                           
Ověřil: Mgr. Tomáš Svoboda  

 
 Ve Strašicích dne 1.5.2016 

 
 

 

 


